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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem foglalkoztathatnak a középiskolák 
pedagógiai asszisztenst?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az iskola feladata nem csupán az oktatás, hanem a nevelés is, és ahhoz, hogy ezeket a feladatait 
maradéktalanul, zökkenőmentesen el tudja látni, számos tényezőre, eszközre és segítői munkára is 
szükség van – feltételezem, ezt Ön sem vitatja. A jelenlegi magyar kormány azonban nem csupán a 
pedagógusoknak ad megalázóan alacsony fizetést, és nem csak azzal nehezíti meg a munkájukat, 
hogy feleslegesen sok, a tanításhoz közvetlenül nem kötődő adminisztrációs terhet rak a vállukra, 
hanem az őket segítőknek és az iskolai környezetért felelős dolgozóknak is szánalmas bért biztosít –
ott, ahol egyáltalán biztosítanak segítő személyzetet.

Számos iskolából kaptunk jelzést, hogy pedagógiai asszisztenst csak az általános iskolák 
alkalmazhatnak, a középiskolák nem – ennek indoka homályos. Az iskolák tisztán tartásához 
szükséges takarítók létszáma sem kielégítő, délutános takarítót például számos intézmény nem tud 
alkalmazni a felháborítóan alacsony bér miatt, amit érthető módon a jelentkezők nem fogadnak el, 
hiszen máshol több pénzt kapnak ugyanilyen munkáért.

Kérdezem Önt:

• Miért nem foglalkoztathatnak a középiskolák pedagógiai asszisztenst?
• Miért gondolják Önök, hogy kevesebb, mint 150 ezer forintból meg lehet élni?

Várom válaszát.

Tisztelettel:

Arató Gergely
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